

Jarnhestur

Styrelsemöte hos Bragi Olafsson 20150118

Närvarande från styrelsen: Bragi Olafsson, Nils Sandin, Per Erik Pettersson och Linn Lombäck samt suppleanten Moa Sandin och kassören Peter Gustafsson

Frånvarande: Lisa Olofsson och Rebecca Ivarsson samt suppleanten Jenny Shirlbaur

Övriga närvarande: Ann Enkvist och Moa Enkvist

1. Mötets öppnande

Bragi öppnade mötet

2. Godkännande av dagordning

Dagordningen godkändes

3. Val av justeringsman

Linn Lombäck utsågs att justera kvällens protokoll

4. Föregående protokoll

Föregående protokoll föredrogs och godkändes

5. Info från ordförande

Bragi har deltagit vid en träff med ordförandena i våra grannklubbar Edda och Odinn. På dagordningen finns att anordna ytterligare en ungdomsträff.

Bragi som är ledamot i SIF:s valberedning och informerade lite om det arbetet. Situationen i SIF är problematisk på grund av dålig ekonomi och därför har all personal på SIF:s kansli varslats om uppsägning.

Bragi har också deltagit vid ett tävlingsseminarium. Arbetet med att tillsammans få ihop en bra tävlingskalender i lokalklubbarna gick mycket smidigt och bra. I övrigt så var Bragi kritisk till hur ledningen för sportsektionen sköter sitt uppdrag.

6. Info från kassören

Klubbens ekonomi är fortsatt mycket stark.

För 2014 har tävlingarna genererat överskott

- Vårtävling + 16000 kr

- KM + 18500 kr
- Cafe (höst+vår) +12000

Tillsammans med medlemsavgifter på 60000 kr (147 medl.) och med avdrag för kostnader så blir det en vinst på c:a 20000 kr för 2014.

I kassan finns 138000 kr

7. Info från kursansvarig (som vi inte har någon direkt utsedd)

Förslag att ha en sadelutprovarkurs med Karin Åberg. Linn Lombäck planerar för det.

Gaedingakeppni kurs på Jarnhesturbanan så tidigt som möjligt i vår när banan är i ridbart skick. Tänkt kursledare är Jökull Gudmundsson och kursen kommer att innehålla både teori och ridning på banan. Nils Sandin planerar för den kursen.

8. Aktuellt från bansektionen

Vi ska försöka få till ett permanent tak över grillplats och Cafe vagn.

Delvis behövs nytt staket till ovalbanan

Ev. ska en läktarsektion till sättas upp

9. Info från ungdomssektionen

Lag SM är det som står högst upp på agendan. Tyvärr så har träningen inte fungerat hittills och vi behöver hitta nya lösningar för att det ska fungera bättre. Michaela behöver någon mer som är med och tar ansvar (Bri Kjellin är tillfrågad) och dessutom ska vi försöka få med två föräldrar som mer aktivt deltar i planeringen.

10. Hemsidan

Hemsidan diskuterades och styrelsen var enig om att den behövs. Linn Lombäck och PeGe lovar att ta ansvar för hemsidan

11. Info från tävlingssektionen

Bragi meddelar att han pratat med Sonja Elgh och att hon lovat att ta hand om anmälningar och sekretariat vid våra tävlingar. Styrelsen var enig om att det är en mycket bra lösning och till övriga funktioner kan vi säkert hitta frivilliga. Bragi lovar att han kan vara tävlingsledare och han kollar med Minna Anliot om hon har möjlighet att vara tävlingsveterinär.

Vi har lovat att hjälpa till med anmälningar vid "Skogsbo Istölt"

12. Fritidsaktiviteter

En ide som framfördes var att vi ska försöka få i gång träningskvällar på banan under våren sommaren.

13. Övriga frågor

Konstaterades att två nya ledamöter och ny kassör behövs i styrelsen. När det gäller dom nya ledamöterna så var styrelsen enig om att ett av mandaten bör vara en ungdomsrepresentant.

Beslöts att årsmötet blir den 4/3 kl 18.30. Troligtvis på Cafe Kaka i Norberg

Beslöts att alla protokoll ska läggas ut på hemsidan

14. Nästa möte

Tisdagen den 17 februari hos Linn Lombäck (Hedvägen 13)

15. Mötet avslutas

Bragi avslutar mötet

Vid protokollet

Justeras

Nils Sandin

Bragi Olafsson, ordf

Linn Lombäck